

GARNIER OMBRELLE SPF 60 COMPLETE UVA UVB SENSITIVE ADVANCED SUNSCREEN FOR SENSITIVE SKIN HYPOALLERGENIC NON COMEDOGENIC QUICK ABSORPTION WATER/SWEAT RESISTANT 80 MINUTES- homosalate, octocrylene, octisalate, avobenzone and drometrizole trisiloxane lotion
L'Oreal USA Products Inc

Drug facts

Active ingredients

Homosalate 15%
Octocrylene 7%
Octisalate 5%
Avobenzone 3%
Drometrizole Trisiloxane 0.5%

Other

Aqua, Silica, Styrene/acrylates Copolymer, Butyloctyl Salicylate, Dicaprylyl Carbonate, Methyl Methacrylate Crosspolymer, Nylon-12, PEG-100 Stearate, Glyceryl Stearate, Perlite, Cara Alba, Ammonium Polyacryloylmethyl Taurate, p-Anisic Acid, Behenyl Alcohol, Chlorphenesin, Disodium EDTA, PEG-8 Laurate, Phenoxyethanol, Sodium Stearoyl Glutamate, t-Butyl Alcohol, Tocopherol, Xanthan Gum

Technology

Ombrelle's patented filtering system with Mexoryl technology and other sunscreen filters provides effective broad-spectrum UVA/UVB protection.

Directions

Apply generously and evenly 15 minutes before sun exposure. Reapply at least every 2 hours, after 80 minutes of swimming or sweating and immediately after towel drying. For use on children less than 6 months of age, consult a health care practitioner.

SUN PROTECTION MEASURES

Spending time in the sun increases your risk of skin cancer and early skin aging. To decrease this risk, regularly use a sunscreen with a Broad Spectrum SPF value of 15 or higher and other sun protection measures including: limiting time in the sun, especially from 10 a.m. – 2 p.m., and wearing long-sleeved shirts, pants, hats, and sunglasses.

Caution

For external use only. Do not use on damaged or broken skin. If rash occurs, discontinue use and consult a health care practitioner. Keep product out of eyes. IF contact occurs, rinse with water to remove. Keep out of reach of children. If swallowed,

get medical help or contact a Poison Control Centre right away. Do not expose babies and young children directly to the sun. Avoid contact with textiles.

TECHNOLOGIE

Le système filtrant breveté de Ombrelle[®], avec la technologie Mexoryl[®] et autres filtres solaires, procure une protection UVA/UVB à large spectre efficace.

BÉNÉFICES

- *Lotion SPF 60 Ombrelle[®] soin complet sensibilité avancée est un soin complet pour le corps et le visage.
- Sa texture non-grasse est rapidement absorbée et laisse la peau douce sans effet brillant.
- Cette formule hypoallergénique ne contient ni parfum, ni colorant.
- Cette lotion aide à prévenir les coups de soleil.

MODE D'EMPLOI

Appliquer généreusement et uniformément 15 minutes avant l'exposition au soleil. Appliquer au moins toutes les 2 heures. Appliquer de nouveau après 80 minutes de baignade ou après avoir transpiré et immédiatement après s'être séché à la serviette. Pour les enfants âgés de moins de 6 mois, consulter un professionnel de la santé.

MESURES DE PROTECTION CONTRE LE SOLEIL

Passer du temps au soleil augmente le risque de cancer de la peau et de vieillissement prématuré de la peau. Afin de diminuer ce risque, il est recommandé d'utiliser régulièrement un écran avec un FPS à large spectre d'au moins 15 et d'appliquer d'autres mesures de protection contre le soleil, telles que : limiter le temps passé au soleil, notamment entre 10 h et 14 h, et porter un haut à manches longues, un pantalon, un chapeau et des lunettes de soleil.

MISE EN GARDE

Pour usage externe seulement. Ne pas utiliser sur une peau abîmée ou présentant des lésions. En présence d'éruption cutanée, cesser l'utilisation et consulter un professionnel de la santé. Éviter tout contact avec les yeux. Rincer à l'eau le cas échéant. Garder hors de portée des enfants. En cas d'ingestion, consulter un médecin immédiatement ou appeler un centre antipoison. Ne pas exposer les bébés et les jeunes enfants directement au soleil. Éviter le contact avec les textiles.

GARNIER[®]
Pionnier de la protection solaire depuis 1934.

www.ombrelle.ca
1-888-966-2735 (9-OMBREL)
Imp. by / par Ombrelle Canada, Montréal, H4T 1B5
1009945
K3070300



SENSITIVE ADVANCED

SUNSCREEN LOTION
FOR SENSITIVE SKIN

Hypoallergenic
Non-comedogenic
Quick absorption
Water/sweat resistant
(80 minutes)



200 mL
DIN 02465884

TECHNOLOGY

Ombrelle[®]'s patented filtering system with Mexoryl[®] technology and other sunscreen filters provides effective broad-spectrum UVA/UVB protection.

BENEFITS

- *Ombrelle[®] SPF 60 Complete Sensitive Advanced is a complete care for the body and face.
- Its light, non-greasy texture is quickly absorbed and leaves the skin soft and non-shiny.
- The hypoallergenic formula is fragrance and colourant free.
- This lotion helps prevent sunburn.

DIRECTIONS

Apply generously and evenly 15 minutes before sun exposure. Reapply at least every 2 hours, after 80 minutes of swimming or sweating and reapply immediately after towel drying. For use on children less than 6 months of age, consult a health care practitioner.

SUN PROTECTION MEASURES

Spending time in the sun increases your risk of skin cancer and early skin aging. To decrease this risk, regularly use a sunscreen with a broad-spectrum SPF 15 or higher and other sun protection measures including: limiting time in the sun, especially from 10 a.m.-2 p.m., and wearing long-sleeved shirts, pants, hats and sunglasses.

CAUTION

For external use only. Do not use on damaged or broken skin. If rash occurs, discontinue use and consult a health care practitioner. Keep out of eyes. Rinse with water to remove. Keep out of reach of children. If swallowed, get medical help or contact a Poison Control Centre right away. Do not expose babies and young children directly to the sun. Avoid contact with textiles.

GARNIER[®]
Sun protection pioneer since 1934.

91920 12 - Ingrédients actifs

/ Active ingredients (w/w):

Homosalate: 15%, Octocrylene: 7%, Octisalate: 5%, Avobenzone: 3%, Dimethyltoluene Triisloxane (Mexoryl[®] XL): 0.5%.

Autres/Other:

Aqua, Silica, Styrene/acrylates Copolymer, Butylacetyl Salicylate, Dicaprylyl Carbonate, Methyl Methacrylate Crosspolymer, Nylon-12, PEG-100 Stearate, Glyceryl Stearate, Perfume, Cera Alba, Ammonium Polyacryloyldimethyl Taurate, p-Amino Acid, Behenyl Alcohol, Chlorphenesin, Disodium EDTA, PEG-8 Laurate, Phenylethanol, Sodium Stearyl Glutamate, 1-Butyl Alcohol, Tocopherol, Xanthan Gum.
Code F.I.L.: C1915092



SENSIBILITÉ AVANCÉE

LOTION ÉCRAN SOLAIRE
POUR PEaux SENSIBLES

Hypoallergénique
Non comedogène
Absorption rapide
Résistant à l'eau/transpiration
(80 minutes)



200 mL
DIN 02465884



GARNIER®
OMBRELLE®

COMPLETE* DRY TOUCH™/MC

SUNSCREEN/ÉCRAN SOLAIRE

LIGHTWEIGHT LOTION / LOTION LÉGÈRE
HYPOALLERGENIC/HYPOALLERGÉNIQUE

UVA + UVB

MEXORYL®
TECHNOLOGY
TECHNOLOGIE

And other sunscreen filters.
Et autres filtres solaires.

SPF/FPS

60

BROAD-SPECTRUM
PROTECTION
À LARGE SPECTRE

WATER RESISTANT (80 MINUTES) / RÉSISTANT À L'EAU (80 MINUTES)
Non-greasy / Non gras
Fragrance and colorant free / Sans parfum ni colorant



300 mL
DIN 02465884

Drug Facts / Info-médicament

Active ingredients (w/w) / Ingrédients actifs (p/p)	Purpose / Utilité
Homosalate 15%	Sunscreen / Écran solaire
Octocrylene 7%	
Octisalate 5%	
Avobenzone 3%	
Drometrizole Trisiloxane (Mexoryl® XL) 0.5%	

Warnings / Mises en garde

For external use only.
Do not use on broken skin.
When using this product avoid contact with eyes. If contact occurs, rinse thoroughly with water.
Stop use and ask a doctor if rash occurs.
Keep out of reach of children. If swallowed, call a poison control centre or get medical help right away. / Pour usage externe seulement.
Ne pas utiliser sur une peau éraflée.
Lorsque vous utilisez ce produit éviter tout contact avec les yeux. Le cas échéant, bien rincer avec de l'eau.
Cessez d'utiliser et consultez un médecin si une éruption cutanée se développe.
Garder hors de la portée des enfants. En cas d'ingestion, appeler immédiatement un centre antipoison ou obtenir une assistance médicale.

Directions / Mode d'emploi

Adults and adolescents 12 to 17 years.
• Apply generously and evenly 15 minutes before sun exposure • Reapply at least every 2 hours • Reapply after 80 minutes of swimming or sweating • Reapply immediately after towel drying • Sun Protection Measures: Spending time in the sun increases your risk of skin cancer and early skin aging. To decrease this risk, regularly use a sunscreen with a Broad-Spectrum SPF value of 15 or higher and other sun protection measures including: • limit time in the sun, especially from 11 a.m. – 3 p.m.; and • wear long-sleeved shirts, pants, hats, and sunglasses. / Adultes et adolescents de 12 à 17 ans.
• Appliquer généreusement et uniformément 15 minutes avant l'exposition au soleil • Appliquer de nouveau au moins toutes les 2 heures • Appliquer de nouveau après 80 minutes de baignade ou après avoir transpiré • Appliquer de nouveau immédiatement après s'être séché à la serviette • Mesures de protection contre le soleil : Passer du temps au soleil augmente le risque de cancer de la peau et du vieillissement prématuré de la peau. Afin de diminuer ce risque, il convient d'utiliser régulièrement un écran solaire avec un FPS à large spectre d'au moins 15 et d'appliquer d'autres mesures de protection contre le soleil, telles que : • limiter le temps passé au soleil, notamment entre 11h – 15h ; et • porter des chemises à manches longues, des pantalons, un chapeau et des lunettes de soleil.

Inactive ingredients / Ingrédients inactifs

aqua, silica, styrene/acrylates copolymer, butyloctyl salicylate, dicaprylyl carbonate, methyl methacrylate crosspolymer, nylon-12, PEG-100 stearate, glyceryl stearate, perlite, cera alba, ammonium polyacryloyldimethyl taurate, p-anisic acid, behenyl alcohol, chlorphenesin, disodium EDTA, PEG-8 laurate, phenoxyethanol, sodium stearyl glutamate, t-butyl alcohol, tocopherol, xanthan gum.

Questions? 1-888-966-2735 (9-OMBREL)



*Complete hydrating care for the body and face
* Soin complet hydratant pour le corps et le visage

FML 919020 12
Code FIL C191509/2

GARNIER®
www.ombrelle.ca
4312376

Imp. by/par Ombrelle Canada,
Montréal H4T 1K5



TECHNOLOGIE

Le système filtrant breveté de Ombrelle[®], avec la technologie Mexoryl[®] et autres filtres solaires, procure une protection UVA/UVB à large spectre efficace.

BÉNÉFICES

- *Lotion SPF 60 Ombrelle[®] soin complet sensibilisé avancée est un soin complet pour le corps et le visage.
- Sa texture non-grasse est rapidement absorbée et laisse la peau douce sans effet brillant.
- Cette formule hypoallergénique ne contient ni parfum, ni colorant.
- Cette lotion aide à prévenir les coups de soleil.

MODE D'EMPLOI

Appliquer généreusement et uniformément 15 minutes avant l'exposition au soleil. Appliquer au moins toutes les 2 heures. Appliquer de nouveau après 80 minutes de baignade ou après avoir transpiré et immédiatement après s'être séché à la serviette. Pour les enfants âgés de moins de 6 mois, consulter un professionnel de la santé.

MESURES DE PROTECTION CONTRE LE SOLEIL

Passer du temps au soleil augmente le risque de cancer de la peau et de vieillissement prématuré de la peau. Afin de diminuer ce risque, il est recommandé d'utiliser régulièrement un écran avec un FPS à large spectre d'au moins 15 et d'appliquer d'autres mesures de protection contre le soleil, telles que : limiter le temps passé au soleil, notamment entre 10 h et 14 h, et porter un haut à manches longues, un pantalon, un chapeau et des lunettes de soleil.

MISE EN GARDE

Pour usage externe seulement. Ne pas utiliser sur une peau abîmée ou présentant des lésions. En présence d'éruption cutanée, cesser l'utilisation et consulter un professionnel de la santé. Éviter tout contact avec les yeux. Rincer à l'eau le cas échéant. Garder hors de portée des enfants. En cas d'ingestion, consulter un médecin immédiatement ou appeler un centre antipoison. Ne pas exposer les bébés et les jeunes enfants directement au soleil. Éviter le contact avec les textiles.

GARNIER[®]
Pionnier de la protection solaire depuis 1934.

GARNIER[®]
OMBRELLE

SPF
60 UVA + UVB
COMPLETE[†]

SENSITIVE ADVANCED

SUNSCREEN LOTION
FOR SENSITIVE SKIN

Hypoallergenic
Non-comedogenic
Quick absorption
Water/sweat resistant
(80 minutes)

MEXORYL[®] | BROAD-SPECTRUM
TECHNOLOGIE | PROTECTION UVA-UVB
and other sunscreen filters



200 mL
DIN 02465884

TECHNOLOGY

Ombrelle[®]'s patented filtering system with Mexoryl[®] technology and other sunscreen filters provides effective broad-spectrum UVA/UVB protection.

BENEFITS

- *Ombrelle[®] SPF 60 Complete Sensitive Advanced is a complete care for the body and face.
- Its light, non-greasy texture is quickly absorbed and leaves the skin soft and non-shiny.
- The hypoallergenic formula is fragrance and colourant free.
- This lotion helps prevent sunburn.

DIRECTIONS

Apply generously and evenly 15 minutes before sun exposure. Reapply at least every 2 hours, after 80 minutes of swimming or sweating and reapply immediately after towel drying. For use on children less than 6 months of age, consult a health care practitioner.

SUN PROTECTION MEASURES

Spending time in the sun increases your risk of skin cancer and early skin aging. To decrease this risk, regularly use a sunscreen with a broad-spectrum SPF 15 or higher and other sun protection measures including: limiting time in the sun, especially from 10 a.m.-7 p.m., and wearing long-sleeved shirts, pants, hats and sunglasses.

CAUTION

For external use only. Do not use on damaged or broken skin. If rash occurs, discontinue use and consult a health care practitioner. Keep out of reach of children. If swallowed, get medical help or contact a Poison Control Centre right away. Do not expose babies and young children directly to the sun. Avoid contact with textiles.

GARNIER[®]
Sun protection pioneer since 1934.

GARNIER[®]
OMBRELLE

FPS
60 UVA + UVB
SOIN COMPLET[†]

SENSIBILITÉ AVANCÉE

LOTION ÉCRAN SOLAIRE
POUR PEaux SENSIBLES

Hypoallergénique
Non comedogène
Absorption rapide
Résistant à l'eau/transpiration
(80 minutes)

MEXORYL[®] | PROTECTION UVA-UVB
À LARGE SPECTRE
et autres filtres solaires



200 mL
DIN 02465884

www.ombrelle.ca
1-888-966-2735 (9-OMBREL)
Imp. by / par Ombrelle Canada, Montreal, H4T 1K3
1009145
K3070300

GARNIER OMBRELLE SPF 60 COMPLETE UVA UVB SENSITIVE ADVANCED SUNSCREEN FOR SENSITIVE SKIN HYPOALLERGENIC NON COMEDOGENIC QUICK ABSORPTION WATER/SWEAT RESISTANT 80 MINUTES

homosalate, octocrylene, octisalate, avobenzone and drometrizole trisiloxane lotion

Product Information

Product Type	HUMAN OTC DRUG	Item Code (Source)	NDC:49967-766
Route of Administration	TOPICAL		

Active Ingredient/Active Moiety

Ingredient Name	Basis of Strength	Strength
homosalate (UNII: V06SV4M95S) (HOMOSALATE - UNII:V06SV4M95S)	homosalate	150 mg in 1 mL
OCTOCRYLENE (UNII: 5A68WGF6WM) (OCTOCRYLENE - UNII:5A68WGF6WM)	OCTOCRYLENE	70 mg in 1 mL
OCTISALATE (UNII: 4X49Y0596W) (OCTISALATE - UNII:4X49Y0596W)	OCTISALATE	50 mg in 1 mL
AVOBENZONE (UNII: G63QQF2NOX) (AVOBENZONE - UNII:G63QQF2NOX)	AVOBENZONE	30 mg in 1 mL

DROMETRIZOLE TRISILOXANE (UNII: HC2284511X) (AVOBENZONE - UNII:G63QQF2NOX)	DROMETRIZOLE TRISILOXANE	5 mg in 1 mL
-----------------------------------------------------------------------------------	--------------------------	--------------

Inactive Ingredients

Ingredient Name	Strength
WATER (UNII: 059QF0KO0R)	
SILICON DIOXIDE (UNII: ETJ7Z6XBU4)	
BUTYLOCTYL SALICYLATE (UNII: 2EH13UN8D3)	
DICAPRYLYL CARBONATE (UNII: 609A3V1SUA)	
METHYL METHACRYLATE/GLYCOL DIMETHACRYLATE CROSSPOLYMER (UNII: EG97988M5Q)	
NYLON-12 (UNII: 446U8J075B)	
PEG-100 STEARATE (UNII: YD01N1999R)	
GLYCERYL MONOSTEARATE (UNII: 230OU9XXE4)	
PERLITE (UNII: 0SG101ZGK9)	
WHITE WAX (UNII: 7G1J5DA97F)	
AMMONIUM POLYACRYLOYLDIMETHYL TAURATE (55000 MPA.S) (UNII: F01RIY4371)	
P-ANISIC ACID (UNII: 4SB6Y7DMM3)	
DOCOSANOL (UNII: 9G1OE216XY)	
CHLORPHENESIN (UNII: I670DAL4SZ)	
EDETATE DISODIUM (UNII: 7FLD91C86K)	
PEG-8 LAURATE (UNII: 762O8IWA10)	
PHENOXYETHANOL (UNII: HIE492ZZ3T)	
SODIUM STEAROYL GLUTAMATE (UNII: 65A9F4P024)	
TERT-BUTYL ALCOHOL (UNII: MD83SFE959)	
TOCOPHEROL (UNII: ROZB2556P8)	
XANTHAN GUM (UNII: TTV12P4NEE)	

Packaging

#	Item Code	Package Description	Marketing Start Date	Marketing End Date
1	NDC:49967-766-01	1 in 1 CARTON	01/19/2019	
1		200 mL in 1 TUBE; Type 0: Not a Combination Product		
2	NDC:49967-766-04	300 mL in 1 TUBE; Type 0: Not a Combination Product	01/28/2025	
3	NDC:49967-766-02	1 in 1 CARTON	01/19/2019	
3		90 mL in 1 TUBE; Type 0: Not a Combination Product		
4	NDC:49967-766-03	6 mL in 1 PACKET; Type 0: Not a Combination Product	01/19/2019	

Marketing Information

Marketing Category	Application Number or Monograph Citation	Marketing Start Date	Marketing End Date
export only		01/19/2019	

Labeler - L'Oreal USA Products Inc (002136794)

Establishment

Name	Address	ID/FEI	Business Operations
L'OREAL USA PRODUCTS, INC.		624244349	manufacture(49967-766)

Revised: 12/2025

L'Oreal USA Products Inc